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Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Od kilku lat w Europie zwiększa się w tempie geometrycznym udział tzw. zielonej energii w miksie ener-

getycznym poszczególnych krajów. Dużą pozycję zajmują farmy wiatrowe, składające się z kilku – kilkuset 

turbin w jednej farmie.  

Oprócz niewątpliwie dużych zalet wytwarzania energii w ten sposób turbiny wiatrowe niosą ze sobą pro-

blem utylizacji wyeksploatowanych łopat wiatraków. W Niemczech, w kraju, gdzie tego typu pozyskiwanie 

energii jest bardzo rozwinięte, trwa debata nad tym problemem. Nasi sąsiedzi eksploatują co najmniej 30 

tysięcy turbin wiatrowych, które „produkują” ok. 10 tysięcy ton zużytych łopat wiatraków. Te elementy tur-

bin są bardzo trudne w przetworzeniu i zaczynają zalegać hałdami na wysypiskach, powodując zanieczysz-

czenie środowiska. W Polsce na koniec 2020 r. funkcjonowało ok. 1240 farm wiatrowych z tysiącami turbin 

wiatrowych.  

W związku z tym proszę o informację, w jakiej ilości, wyrażonej w tonach, są składowane zużyte łopaty 

turbin wiatrowych na terenie Polski. 
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